
 
 

Verslag Medezeggenschapsraad d.d. 14 januari 2025, Kerklaan 
 

Aanwezig: Freddie (voorzitter), Nicky (secretaris), Alex, Gerrit, Margreet, Jan Willem, Oliver, Floor, Kaj, Lotte 
en Jens, (allen leden), Albert (namens de schoolleiding Harens Lyceum) en Yvonne (verslag). 

Met kennisgeving afwezig: Renske 
 

Onderwerp Actie 

Opening 
De vergadering wordt door de voorzitter om 19.40 uur geopend en heet iedereen van harte 
welkom.   

 

Mededelingen 
De rector geeft aan dat: 

• Binnen Openbaar Onderwijs Groningen er per januari 2025 wordt gestart met het collegiaal 
visiteren van elkaars scholen. Dit wordt gedaan met het doel om van en met elkaar te leren, een 
objectief beeld te krijgen van de basiskwaliteit en de kernkwaliteit/eigen ambitie en het 
versterken van de kwaliteitszorg van iedere school.  Donderdag 23 januari a.s. wordt het  
Harens Lyceum bezocht.  

• 7 en 8 februari de open dagen zijn. 

• De teamleider atheneum bovenbouw ontslag heeft genomen en een vacature teamleider wordt 
uitgezet. 

• Er een nieuwe CAO is. 

 
 

Ingekomen stukken 
• Schoonmaak: Op de vraag van de MR wat de stand van zaken over de schoonmaak is, 

antwoordt de rector dat het nieuwe schoonmaakbedrijf Effectief druk bezig is met de 
achterstallige schoonmaak. Dat er enkele akkefietjes zijn met leerlingen richting de 
schoonmaak. De rector heeft hierover een gesprek met het CvB en een gesprek met de 
directeur van Effectief.  

• Inzet open dag: Op de vraag waarom de vakgroepen niet betrokken worden bij de inzet van 
het personeel, antwoordt de rector dat de teamleider onderbouw een voorstel heeft gedaan 
qua inzet en dat dit binnen het MT is besproken. Het moet goed voorbereid worden.  

 
 

Verslag d.d. 6 november 2024  

Het verslag wort goedgekeurd en vastgesteld. 
Naar aanleiding van: 
• Filosofie: Op de vraag van de MR nu filosofie voor het komende schooljaar niet op de 

keuzekaart staat, leerlingen in 2026-2027 alsnog filosofie kunnen kiezen. Dat zij eventueel bij 
een andere school filosofie kunnen volgen, antwoordt de rector dat dit bij het rectorenoverleg 
aan de orde komt. Komt in september 2025 terug.  

• Pilot leerlingbespreking: De rector geeft aan dat een evaluatie onder de mentoren is uitgezet. 
Dat het resultaat t.z.t met de MR wordt gedeeld.  

• Kleine bijdrage muziek: De rector geeft aan dit besproken te hebben met de vakgroep 
muziek. Zij geven aan dit al eens gedaan te hebben, maar levert weinig op. De rector gaat bij 
andere scholen informeren hoe zij dit doen. 
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Functiemix 2024-2025 
De rector geeft een korte toelichting op de functiemix. Hij geeft aan dat in het schooljaar 2023-
2024 er een 1e ronde functiemix heeft plaatsgevonden. Dat afgesproken is dat voor 2024-2025 
dezelfde procedure als in 2023-2024 gehanteerd zou worden.  De evaluatiepunten vanuit de PMR, 
MT en BAC wildcard en HR die gemaakt zijn over de functiemix 2023-2024 zijn meegenomen.  
Tijdens de discussie worden alle voors- en tegens uitvoerig benoemd en besproken.  
 
Stemming MR: Zij heeft de functiemix in stemming gebracht onder de PMR. De uitkomst is  
3 tegen 3. De stemming is gestaakt.  
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Financiële situatie 
De rector geeft een korte toelichting. Hij geeft daarbij aan het voorstel is doorgerekend. Dat hierbij 
rekening is gehouden met de kwaliteit van het onderwijs, zoals eindtermen en kerndoelen, en de 
organiseerbaarheid. De verschillende scenario’s zijn voorgelegd aan de ambitiegroep organisatie en 
financiën, de werkgroep kwaliteit, de roostermaker en diverse vakgroepen. Het voorstel betreft een 
aanpassing van de lessentabel onderbouw en bovenbouw om samen 2 fte te bezuinigen. 
 
Op de vraag van de MR of naast de lessentabel ook nog taken worden voorgelegd, antwoordt de 
rector dat dit zeker het geval is, maar dat de lessentabel leidend is.  
 
De rector voegt nog toe dat we de afgelopen jaren steeds subsidies hebben gehad en de tekorten in 
de begroting op nul konden houden. Dit is nu niet meer het geval. Het gat dat ontstaat in de 
begroting wordt door de Openbaar Onderwijs dit jaar gedicht. We moeten eerst ruimte maken om 
later de gelden weer in te zetten om het goede te kunnen doen.  
 
Stemming MR: De MR stemt in met de lessentabel 2025-2026.  

 
 
 
 
 

Tussentijdse valuatie schoolregels 
Door de rector wordt een kort toelichting gegeven. Hij geeft daarbij aan dat de tussentijdse 
evaluatie onder de docenten is afgenomen. Dat de voorstellen naar de ambitiegroep Pedagogisch 
Klimaat zijn gegaan en zij hierop haar commentaar heeft gegeven. Vervolgens is het commentaar 
gedeeld met de betrokken docenten. Het hoofd facilitair was hierbij ook aanwezig. Uiteindelijk is de 
notitie gedeeld met het personeel.  
Belangrijk is dat er duidelijkheid komt over de regels en dat je samen je verantwoordelijkheid 
neemt om de regels te handhaven.  

 
 
 
 

 
 

Toetsbeleid 
De rector geeft aan dat het toetsbeleid ter informatie is, zodat de MR weet dat er gewerkt wordt 
aan het toetsbeleid. Het is belangrijk dat het goed wordt neergezet. Komt t.z.t. terug.  

 

Vanuit de MR 
Vanuit de MR komen de volgende vragen: 
• Werkdrukmiddelen: Op de vraag van de MR of er naast de Pedagogische conciërge er nog een 

2e vacature wordt uitgezet, stelt de rector voor dat de MR hierover met het hoofd facilitair in 
gesprek gaat.  

 
 
MR 
 

Vanuit de leerlingenraad 
Kay gaat ook mee naar de GMR. 

 
 

Rondvraag / W.v.t.t.k. 
De MR vraagt: 
• Hoe de keuze voor jaarplanning 2025-2026 is gemaakt. De rector geeft aan dat het voorstel is 

voorgelegd aan diverse docenten en zij zich in het voorstel konden vinden.  
• Hoe de ingezette ontwikkeltijd gecontroleerd wordt. De rector geeft aan dat dit door de 

roostermaker wordt bijgehouden.   

 
 
 

Sluiting 
Nadat er verder niets meer aan de orde is, sluit de voorzitter om 21.40 uur de vergadering. 

 

 


